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E M L É K E Z T E T Ő 
a Rejtő Sándor Könny űipari és Környezetmérnöki Kar Kari Tanácsának 

2018. január 23-án tartott ülésér ől 
 
 
Helye: 103. tanácsterem 
Jelen vannak: Lásd a jelenléti íven 
Az ülésről hangfelvétel készült, mely a Dékáni Hivatalban hozzáférhető. 
 
Dr. Koltai László dékán, a Kari Tanács új elnöke köszöntötte a tanácstagokat. 
Pásztor Ildikó a KT titkára tájékoztatta az ülésen résztvevőket, hogy az elnök javaslatára a 
levezető elnöki feladatokat Bodáné dr. Kendrovics Rita látja el a továbbiakban.  
 
A Kari Tanács tagjai egyhangúlag támogatták, hogy Bodáné dr. Kendrovics Rita legyen a levezető 
elnök. 
 
Bodáné dr. Kendrovics Rita megköszönte a leköszönt dékán dr. Kisfaludy Márta munkáját és 
köszöntötte az új elnököt, Dr. Koltai Lászlót. 
A tanácsülésen a 18 szavazati jogú tanácstag közül jelen van 15 fő, a tanács határozatképes.  
Kimentette magát: a szavazati jogú tagok közül Hontvári Gréta, a tanácskozási jogú tagok közül 
Barabás Adrienn. Virágh Tibor nyelvtanárt, a tanárok képviselőjét január 1-től áthelyezték a TMPK-
ra, ezért új képviselő választása lesz szükséges.  
Az emlékeztető hitelesítésére Dr. Gregász Tibort kérte fel. 
A Szavazatszámláló Bizottság elnökének Pásztor Ildikót, tagoknak Szaniszló Albertet és Vadas 
Tamarát kérte fel. 
 
A Kari Tanács egyhangúlag elfogadta a napirendi pontokat és a Szavazatszámláló Bizottság 
elnökét és tagjait.  
 
1. Egyetemi tanári pályázat véleményezése 
Pásztor Ildikó elmondta, hogy a Terméktervező Intézetbe kiírásra került egy egyetemi tanári 
pályázat. Egy pályázat érkezett, dr. Kisfaludy Márta egyetemi docensé, akinek beadott anyagát a 
Kari Pályázatokat Véleményező Bizottság áttekintette, s a feltételeknek általában megfelelőnek 
értékelte, hozzátéve, hogy a művészeti tevékenység megítélését nem tudja felvállalni. Az Intézeti 
Tanács is megtárgyalta a pályázatot és egyhangúan támogatta azt. 
Dr. Koltai László a jelölt érdemeit méltatta és támogatásra javasolta a pályázatot. 
Dr. Kisfaludy Márta beszélt a beadás körülményeiről.  A pályázatot a kari és egyetemi támogatás 
után még a MAB-nak is jóvá kell hagyni. 
 
A Kari Tanács támogatta Dr. Kisfaludy Márta határozatlan idejű egyetemi tanári kinevezését a 
Terméktervező Intézetbe (13 igen, 2 nem, 0 tartózkodás) 
 
2. Vezető oktatói képvisel őválasztás a Szenátusba  
Pásztor Ildikó elmondta, hogy a választógyűlésre azért van szükség, mert az eddigi képviselő dr. 
Kisfaludy Márta lemondott képviselői mandátumáról, ezért kell új képviselőt választani a vezető 
oktatói körből. A választásra a Kari Tanács jogosult a szabályzat szerint. 
A Jelölő bizottság Bodáné dr. Kendrovics Rita (elnök), Szabó-Zsidai Krisztina és Pásztor Ildikó 
(tagok) megkapták megbízólevelüket a rektortól és teljesítették a feladatukat. A megkérdezett 
dolgozók javaslata alapján dr. Koltai László egyetemi docens neve került fel a jelölőlistára. További 
javaslat más személyre nem érkezett. Észrevétel nem volt. 
 
A Kari Tanács egyhangúan megválasztotta Dr. habil Koltai László egyetemi docenst a kari vezető 
oktatók képviselőjének a Szenátusba (15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás). 
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3. A Kari Ügyrend módosítása 
A Kari Ügyrend módosítását alapvetően az egyetemi szabályzatok megváltozása tette 
szükségessé. A néhány apróbb kiegészítés (szakok megnevezése, dolgozói kör kiegészítése a 
tanár szóval stb.) mellett a legfontosabb változás az, hogy a Kari Tanács szavazati jogú tagjainak 
száma elfogadás után 18 főről 17 főre változna, mivel a HÖK által delegált 5 fő több a törvényben 
előírt aránynál, míg a 4 fő pont megfelel. A Jogi Osztály még nem véleményezte ezt a módosított 
ügyrendet, ha az észrevételük formai lesz, azt természetesen kijavítjuk, ha tartalmi módosítást 
kérnek, akkor újra a tanács elé kerül az anyag. 
 
A Kari Tanács egyhangúan támogatta a Kari Ügyrend előterjesztett módosítását (15 igen, 0 nem, 0 
tartózkodás). 
 
4. Új választható tárgy indítása a Médiatechnológia i és Könny űipari Intézetben 
A „Zsonglőrködés a hatékony tanuláshoz” c. tárgy a fogyatékos hallgatók készségeinek javítását 
szolgálja. Dr. Horváth Csaba kérte, hogy ezt a speciális tárgyat támogassa a tanács, mert a 
fogyatékkal élők segítése nagyon fontos. 
 
A Kari Tanács támogatta a „Zsonglőrködés a hatékony tanuláshoz” c. szabadon választható tárgy 
indítását a Médiatechnológiai és Könnyűipari intézetben (14 igen, 0 nem, 1 tartózkodás). 
 
5. Szakfelel ős megbízása a könny űipari mérnöki mesterképzésben 
Dr. Horváth Csaba lemondott erről a megbízásról, ezért kell új szakfelelőst megbízni. Dr. Koltai 
László megköszönte az előző szakfelelős lelkiismeretes és odaadó munkáját és javasolta dr. 
Borbély Ákos megbízását. Elmondta, hogy 8 főt vettünk fel erre a szakra a most induló évfolyamra. 
 
A Kari Tanács támogatta Dr. Borbély Ákos szakfelelősi megbízását a könnyűipari mérnöki 
mesterszakon (11 igen, 4 nem, 0 tartózkodás). 
 
6. A január-februári záróvizsga elnökök jóváhagyása  
Bodáné dr. Kendrovics Rita kérte, hogy a kiküldött záróvizsganaptárban szereplő bizottsági 
elnökök személyéről szavazzon a tanács. 
 
A Kari Tanács egyhangúan elfogadta a 2017/18 tanév I. félév záróvizsga bizottsági elnökeinek 
személyét (15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás). 
 
7. Egyebek 
Dr. Koltai László elmondta, hogy az Oktatási Hivatal nyilvántartásba vette az ipari 
terméktervező mérnöki mesterképzési szakot, már lehet rá jelentkezni február 15-ig. 
Január 25-26-án az Anyagtudományok és Technológiák Doktori Iskola doktoranduszainak 
beszámolói lesznek a tanácsteremben, javasolta az oktatóknak, hogy menjenek megnézni 
azokat. 
Bodáné dr. Kendrovics Rita elmondta a félévzárás/félévkezdés legfontosabb feladatait. Új elem az 
ügyrendben, hogy olyan dokumentum, amin a hallgató neve és NEPTUN-kódja együtt szerepel, 
nem tehető nyilvánosan közzé. Kéri az órarend, a kiírt kurzusok, oktatók és tantermek ellenőrzését 
az intézetek felelőseitől.  
Szabó-Zsidai Krisztina kéri, hogy az előkövetelményeket pontosan állítsák be a felelősök, mert 
ebből vannak problémák. Más egyetemről átvett hallgatók úgy kerülhetnek magasabb évfolyamos 
kurzusokra, hogy az oktatók veszik fel őket oda. Probléma volt, hogy egyes tárgyakon nincs 
beállítva szakos szűrő. 
Dr.Kormány Eszter kéri, hogy az átvett hallgatóknak a TO vegye fel a tárgyat, mert 
különben a szűréskor helytelennek tűnik a felvételt, de ha látja ezt, akkor nem fogja törölni.  
Gál Csongor a Tanulmányi Ügyrend változásáról tett bejelentést: vizsgáról hiányzás 
igazolása és annak elfogadása, ez ügyben a jogorvoslat lehetőségei, az oktató értesítés 
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nélküli késése esetén mi a teendő, illetve a pót Zh íratási kötelezettség azokból a 
tárgyakból, ahol ZH írás van (ez vonatkozik az aláírásért íratott ZH-ra is).  
A finanszírozási formákba átsorolások túl magasan meghatározott átlaga miatt az egyetem 
fel fog szólalni. A TO lehetőleg küldje ki a módosított szabályzatokat. Észrevétel jött, hogy 
az előzetes tárgyfelvételről január 10-én kaptak értesítést a hallgatók, miközben már 8-tól 
megnyílt a lehetőség. Probléma még, hogy az ösztöndíjak nem kerülnek kifizetésre időben, 
ennek az elakadásnak a Kancellária az oka általában. Az intézeti tanácsokba a HÖK által 
megválasztott hallgatói képviselőket lehet csak elhívni és kéri, hogy a meghívót lehetőleg 
egy héttel korábban küldjék meg. 
Dr. Kormány Eszter elmondta, hogy minden információ a rendszerben rendelkezésre állt és 
a hallgatók számára elérhető volt, az e-mail plusz információforrás volt.  
A dékán kéri a TO vezetőjét, hogy a mi karunk hallgatóinak a határidők megjelenésekor 
küldjünk ki egy emlékeztető e-mailt, ne várjunk az Oktatási Főigazgatóság levelére. 
Dr. Kormány Eszter az e-learninges tárgyakban a letiltásról kérdezett, ami azokat érinti, 
akik az egyes lezárásokat nem teljesítik 60 %-osra. 
 
Pásztor Ildikó elmondta, hogy a kar Médiatechnológiai és Könnyűipari intézetébe kiírásra 
került egy egyetemi docensi pályázat és folyamatban van a dékáni hivatalvezető pályázat 
kiírása is.  
Pénteken és szombaton nyílt napok lesznek, a HK segítségére igencsak számít. 
Elmondta, hogy a 3. sz. előadóterem a 4. emeleten két részre lesz osztva, egy kisebb 
gyakorlati és egy nagyobb előadóteremre, reméljük, elkészül az oktatás kezdetére. 
Dr. Kisfaludy Márta mindenkit meghívott a záróvizsga kiállításra január 29-február 2. az 
utolsó napon a szakmai napra is bárki bemehet. Az intézet idén is részt vesz kiállítóként az 
Esküvő kiállításon.  
 
Pásztor Ildikó elmondta, hogy a következő kari tanácsülés valószínűleg február 20-án lesz. 
Bodáné dr. Kendrovics Rita megköszönte a részvételt és bezárta a tanácsülést. 

 
Határozatok 

 
RKK-KT-LXI/1/2018 
A Kari Tanács egyhangúan támogatta, hogy a Kari Tanács ülésein Bodáné Dr. Kendrovics Rita 
lássa el a levezető elnöki feladatokat (15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás). 
 
RKK-KT-LXI/2/2018 
A Kari Tanács támogatta Dr. Kisfaludy Márta határozatlan idejű egyetemi tanári kinevezését a 
Terméktervező Intézetbe (13 igen, 2 nem, 0 tartózkodás). 
 
RKK-KT-LXI/3/2018 
A Kari Tanács egyhangúlag megválasztotta Dr. habil. Koltai László egyetemi docenst a kari vezető 
oktatói kör szenátusi képviselőjének (15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás). 
 
RKK-KT-LXI/4/2018 
A Kari Tanács egyhangúlag támogatta a Kari Ügyrend előterjesztett módosítását (15 igen, 0 nem, 
0 tartózkodás). 

 
RKK-KT-LXI/5/2018 
A Kari Tanács támogatta a Zsonglőrködés a hatékony tanuláshoz c. szabadon választható tárgy 
indítását a Médiatechnológiai és Könnyűipari intézetben (14 igen, 0 nem, 1 tartózkodás). 
 
RKK-KT-LXI/6/2018 
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A Kari Tanács támogatta Dr. Borbély Ákos szakfelelősi megbízását a könnyűipari mérnöki 
mesterszakon  (11 igen, 4 nem, 0 tartózkodás). 
 
RKK-KT-LXI/7/2018 
A Kari Tanács egyhangúlag elfogadta a 2017/18 tanév I. félév záróvizsga bizottsági elnökeinek 
személyét  (15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás). 

 
 
 

k.m.f.  
 
 
Az emlékeztetőt készítette: Pásztor Ildikó 
 
Hitelesítette: Dr. Gregász Tibor 


